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 Referat 

- fra bestyrelsesmøde i Afdeling 1 
 

Mødetidspunkt: Mandag den 27-05-2019 

Til stede: Palle Christensen, Annette Christensen, Emilie 

Mellemgaard, Niels O. Jensen, Ditte Exner, Lone 

Corfixen, gæst fra G4S, gæst fra Eniig og Kristian 

Krogstrup fra administrationen 

Afbud:  

Referent: Lone 

Dagsorden 
 

1. Godkendelse af referat fra beboermøde 

Referatet blev godkendt. 

2. Drøftelse med gæsten fra G4S. Vi oplever, at det er blevet bedre med 

tilstedeværelsen. 

Bestyrelsen får et vagtnummer, som kan ringes til, hvis der opleves støjende 

adfærd fra en lejlighed til gene for naboerne. 

Bestyrelsen overvejer, om der skal en seddel ud til beboerne. Vi taler med 

Klaus om, hvordan vi håndterer larmende fester på altanerne, og larmende 

beboere, som er fulde eller på anden vis ude af balance. Bestyrelsen tager 

beslutning om, hvordan og hvem der ringer til G4S. 

 

Besøg fra Eniig. Eniig meddeler, at alle fejl skulle være rettet nu. Der er blevet 

flyttet rundt på frekvenserne. Han opfordrer til at ringe, så snart der er fejl.  

Emilie fortæller om sin oplevelse med kundeservice, som Eniig beklager. 

Annette oplever stadig problemer, Eniig vil kigge på det igen. 

Bestyrelsen henviser beboere med problemer til at ringe til Eniig support 

direkte, det skal ikke gå igennem bestyrelsen. 

 

Nye beboere får et følgebrev om valg af Eniig, så de er orienteret om 

muligheden. Også nye beboere henvises til Eniig direkte.  

 



 

 
Side 2 

 

Kabelføring. Coax og PDS kabel lægges ind ved renoveringer og fraflytninger. 

 

Stofa har givet bud på anlægget. Det vil give en mindre stigning på 

grundpakken på ca. 15 kr. Stofa opdaterer anlægget. Som udgangspunkt er 

det kun boksen, der vil skulle skiftes. Vælger vi Yousee, vil det give en stigning 

på 50 kr.  

 

Valg af udbyder skal på et beboermøde til beslutning. Der kan derfor ikke 

tages stilling til Stofas tilbud før ultimo april næste år. 

 

I august/september skal vi have møde med Kristian Krogstrup og Klaus 

Bonde, økonomisk og teknisk skal vi finde en løsning, som der kan stemmes 

om på næste beboermøde. Mødet kommer til at ligge den sidste mandag i 

september. 

3. Gennemgang af beboermødet 

Referatet blev godkendt af afdelingsbestyrelsen. Skal sendes til Christian 

Vestergaard, om han er enig. Derefter skal det sendes til Ina Nørgaard. 

4. Gennemgang af afdelingsbestyrelsens beretning, der i uddrag skal i Kontakten 

Palle gennemgik teksten, og den blev godkendt til udgivelse i Kontakten. 

5. Punkter til opfølgning på senere møder 

75-års fødselsdag. 

Lys i opgange – sensor. 

lys på lofterne? 

Opdatering af skrivelser til nye beboere, usb-stik. Tilbud A4-mappe eller usb-

stik? 

Samtykke til e-post. 

Førstehjælpskursus. 

Besøg Invita køkken. 

6. Runden 

Huller i vejen. 

7. Eventuelt 

Intet 

8. Næste møde 

Næste møde er mandag den 24. juni, Niels sørger for mad, stjerneskud eller 

pålægskagemand. 

 



 

 
Side 3 

 

Mødet hævet kl. 21. 

 

Lone Corfixen 
Referent 
 


